

## ورشة عمل وفعاليات برلمانية بمناسبة المنتدى العالمي للاستثمار 2018

22-24 تشرين الأول/ أكتوبر – جنيف، سويسرا

يعتبر المنتدى العالمي للاستثمار المنبر العالمي الأبرز للاستثمار والتنمية. يضع المنتدى الذي يعقده مؤتمر الأمم المتحدة للتجارة والتنمية، استراتيجيات وحلولاً لتحديات الاستثمار والتنمية العالمية. يقدم فرصة فريدة من نوعها للتأثير على صنع السياسات المتعلقة بالاستثمار، وتشكيل بيئة الاستثمار العالمية، والتواصل مع قادة العالم في مجال الأعمال والسياسة.

سيعقد المنتدى العالمي للاستثمار من 22 إلى 26 تشرين الأول/أكتوبر 2018 في مكتب الأمم المتحدة في جنيف. إنه منظم ضمن إطار الموضوع الشامل الاستثمار في التنمية المستدامة، وسيعالج هذا الحدث الذي يضم أصحاب المصلحة المتعددين التحديات العالمية للاستثمار الدولي في العصر الجديد العولمة والصناعة. ومن المتوقع أن يجمع المنتدى حوالي 5000 مشارك، بما في ذلك رؤساء الدول والحكومات والوزراء وأعضاء البرلمان وكبار رجال الأعمال والمجتمع المدني –تجدون المزيد من المعلومات على الرابط التالي: <http://worldinvestmentforum.unctad.org/#/ms-1/1>

وفي سياق المنتدى، سيعقد الاتحاد البرلماني الدولي ومؤتمر الأمم المتحدة للتجارة والتنمية ومكتب الأمم المتحدة في جنيف ورشة عمل برلمانية في 22 تشرين الأول/ أكتوبر حول تمويل أهداف التنمية المستدامة، تليها سلسلة من الأنشطة الأخرى للبرلمانيين في 22-24 تشرين الأول/ أكتوبر.



Home › Events › Workshop

## Parliamentary Workshop and events in the context of the World Investment Forum 2018

22 - 24 Oct 2018 - Geneva, Switzerland

The World Investment Forum is the pre-eminent global platform for investment and development. Convened by the United Nations Conference on Trade and Development (UNCTAD), the Forum devises strategies and solutions for global investment and development challenges. It offers a unique opportunity to influence investment-related policymaking, shape the global investment environment, and network with global leaders in business and politics.

The next World Investment Forum will take place from 22 to 26 October 2018 at the United Nations Office in Geneva. Organized under the overall theme *Investing in Sustainable Development*, this multi-stakeholder event will address global challenges for international investment in the new era of globalization and industrialization. The Forum is expected to bring together some 5'000 participants, including heads of State and Government, ministers, members of parliament, business leaders and civil society – more information at <http://worldinvestmentforum.unctad.org/#!/ms-1/1>.

In the context of the Forum, the IPU, UNCTAD and the United Nations Office at Geneva will convene a Parliamentary Workshop on 22 October on the *Financing of the SDGs*, to be followed by a series of other activities for MPs on 22-24 October.

Twitter